



Kurt von Storch



For the first time, this compendium presents about 1,000 quality and safety criteria for medicinal water, peloids, swimming pools, saunas, diagnostics, types of treatment, quality management, human resources, cuisine, accommodation and facilities. It defines criteria which must be met in order to comply with the internationally applicable EuropeSpa med quality standard for operators of health resorts and spas.

International, transparent and on a high quality level, these standardised criteria apply throughout Europe. The European Spas Association's EuropeSpa med quality standard is a comprehensive set of guidelines for all health resorts and spa facilities delivering quality care. Europe Spa med addresses all relevant professionals and provides the basis for open competition in Europe's cross-border health tourism sector.

This standard allows operators of medical spas and health resorts to thoroughly prepare a successful evaluation and certification of their institution by EuropeSpa auditors.

Quality Standard for Medical Spas and Medical Wellness Providers in Europe

Qualitäts-Standard

für Kur und Medical Wellness-Anbieter in Europa

edited by European Spas Association
herausgegeben vom Europäischen Heilbäderverband

with contributions of / unter Mitarbeit von
Jánka Zálešáková, Reinhard Petry, Herbert Renn and Siegfried Scholz

2012. 181 p., 6 figures, bilingual, English/German, 17 x 24 cm, bound

ISBN 978-3-510-657230 € 79.90

Information on this title: www.schweizerbart.com/9783510652730



Erstmals liegen mit diesem umfassenden Kompendium rund 1.000 international anwendbare Kriterien für Qualität und Sicherheit in den Bereichen Heilwasser, Peloid, Schwimmbad, Sauna, Diagnostik, Therapie, Qualitätsmanagement, Personal, Küche sowie Unterbringung und Umfeld vor, die zu erfüllen sind, um den EuropeSpa med Qualitätsstandard für Betreiber von Kur- und Medical Wellness-Einrichtungen einzuhalten.

Grenzübergreifend und transparent, in ganz Europa einheitlich und auf höchstem Niveau, ist der vorliegende EuropeSpa med Qualitätsstandard des Europäischen Heilbäderverbandes ein unverzichtbarer Leitfaden für alle Kur- und Medical Wellness-Häuser, die einen Qualitätskurs verfolgen. Der EuropeSpa med Qualitätsstandard richtet sich an alle mit diesem Thema betrauten Fachleute der Branche und bildet die Basis für transparenten Wettbewerb im grenzüberschreitenden Gesundheitstourismus in Europa.

Auf Basis dieses Standards können sich Betreiber von Kur- und Medical Wellness-Einrichtungen gründlich auf eine erfolgreiche Evaluierung und Zertifizierung durch EuropeSpa-Gutachter vorbereiten.

"The initiators have combined the numerous standards regulating the European market to enable a solid, understandable comparison."
(The jury of Financial Times Deutschland's Health Business Ideas Park on the presentation of an award to the EuropeSpa med quality initiative on 24 March 2009)

"Die vielen verschiedenen Normen, die den europäischen Markt regeln, fassen die Initiatoren zu einem verständlichen und soliden Vergleich zusammen" (Jury Ideenpark Gesundheitswirtschaft der Financial Times Deutschland am 24.03.2009 zur Preisverleihung an die Qualitätsinitiative EuropeSpa med)



Schweizerbart Science Publishers • Stuttgart

Johannesstr. 3A, 70176 Stuttgart, Germany, Tel. +49 (0)711 351456-0, Fax +49 (0)711 351456-99, order@schweizerbart.de, www.schweizerbart.de

